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Protokół Nr XII/2007 
z Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

odbytej w dniu 10 września 2007r. w Sali konferencyjnej Urzędu 
Miejskiego w Zawidowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o 19.00. 
 
Ustawowy skład Rady Liczy 15 radnych, obecnych na Sesji - 10 radnych.  
W sesji udział wzięli goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko.  
 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się 
następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej z dnia 11 czerwca 
2007r. 

2. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Miasta Zawidowa. 
3. Informacja z wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2007r.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2007. 
- powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 
- uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie. 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej – dz. Nr  
   319/29 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   885/15 
-wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   80/1 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   80/2 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   80/3  
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   718/14 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej.  
     6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej.  
     7. Sprawy różne. 
     8. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
     9. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
 
W Komisji Wniosków pracowali: 
Radni Andrzej Pilarski i Mirosław Rozmysłowicz. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy ktoś wnosi uwagi do tak 
przedstawionego porządku obrad. 
 
W imieniu Burmistrza Miasta głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta, który 
poprosił radnych o zdjęcie z porządku obrad projekty 3 uchwał dot. sprzedaży 
działek. W uzasadnieniu podał, że w międzyczasie uwagi wniosła osoba, która 
dzierżawi jedną z działek i do czasu wyjaśnienia wątpliwości nie powinna być 
podejmowana decyzja o sprzedaży. Chodzi o działki: 80/1, 80/2, 80/3.  
 
Następnie głos zabrał radny Pilarski, który zwrócił się z prośbą o zmianę 
porządku obrad. W uzasadnieniu podał, że ze względu na obecność 
mieszkańców miasta pkt. „Sprawy różne” winien być zrealizowany po przyjęciu 
protokołu z obrad poprzedniej sesji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej, korzystając z ustawowych uprawnień zmienił 
punktację porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej z dnia 11 czerwca 
2007r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3. Sprawy różne. 
4. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Miasta Zawidowa. 
5. Informacja z wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2007r.  
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2007. 
- powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 
- uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie. 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej – dz. Nr  
   319/29 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   885/15 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   718/14 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej.  
     8. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
     9. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
 
 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący odczytał zatem porządek obrad. 
 
 
Ad. 1 
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Protokół z obrad XI Sesji Rady Miejskiej był wyłożony w Biurze Rady. Zapytał 
się czy ktoś wnosi uwagi do protokołu.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z XI sesji Rady 
Miejskiej. 
Za głosowało 9 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 1 radnych. 
 
Ad. 2 
Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
- poinformował uczestników Sesji o Postanowieniu Powiatowego Inspektora 
Inspekcji Sanitarnej, który pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie 
utrzymania czystości i porządku w gminie. 
 
- poinformował o skardze Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę dot. 
Przystąpienia do Parku Przemysłowo-Technologicznego, w uzasadnieniu podał, 
że jest to kompetencja Burmistrza Miasta i skarga została rozpatrzona 
pozytywnie. 
 
- następnie poinformował o piśmie mieszkańca z ul. Cichej, które wpłynęło do 
Rady, a następnie zostało przesłane do PUK Sp. Z o.o. w Zawidowie. Pismo 
dotyczyło oczyszczalni ścieków. 
 
- kolejnie odczytał pismo – skargę mieszkańców ul. Cichej. Skarga wpłynęła do 
PUK-u, oraz do wiadomości Rady Miejskiej. Pismo dotyczyło przede 
wszystkim wymiany rur w ulicy, które co pewien czas pękają. 
 
- przeczytał pismo Pani Elżbiety Hetnar dotyczące propozycji utworzenia 
lokalnego radia.  
 
- poinformował radnych o skardze, która wpłynęła za pośrednictwem wojewody 
od firmy Jeronimo Martins Dystrybucja S.A., a dotyczącej zamknięcia ulicy 
Norwida. Przekazał skargę komisji rewizyjnej celem jej wstępnego rozpatrzenia.  
 
- wpłynęło do Rady pismo z Urzędu Skarbowego dotyczące nieprawidłowości 
złożonych oświadczeń majątkowych. Zwrócił się do radnych o uzupełnienie 
(wyjaśnienie) wątpliwości. 
 
- następnie przytoczył pismo Pani Marii Bialik, które wpłynęło do PUK-u oraz 
do wiadomości Urzędu Miejskiego i Rady Miejskiej. Pismo dotyczyło 
wypowiedzenia umowy najmu, które wg wnoszącej było niezgodne z prawem.  
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- w ostatnim punkcie poinformował, że pełni dyżury w każdy wtorek tygodnia. 
Mieszkańcy informowali o: polityce mieszkaniowej miasta, braku informacji o 
planowanych sprzedażach.  
 
Ad. 3 
Sprawy różne. 
 
Na Sali obecna była mieszkanka miasta Pani Bialik, Przewodniczący 
poinformował ją, że sprawa wypowiedzenia umowy została przedstawiona w 
punkcie poprzednim. 
 
Głos zabrał radny Pilarski, który powiedział, że nie wie jak na dzień dzisiejszy 
wygląda sprawa wypowiedzenia umowy najmu Pani Bialik. Powiedział, że 
oferuje swą pomoc prawną dla mieszkanki. Poprosił Pana Burmistrza o 
wypowiedzenie się w temacie. Przytoczył zapisy konstytucji, zwrócił się do 
Sekretarza żeby konsultował decyzje dotyczące najmu.  
Wypowiedział się adwokat, który powiedział, że sprawa jest jasna. Umowę 
wypowiedziano i Pani Bialik należy się lokal zastępczy. Radny Pilarski zwrócił 
się z zapytaniem jak wygląda w chwili obecnej wypowiedzenie. Adwokat 
powiedział, że do czasu przekazania lokalu zamiennego pismo jest „martwe”. 
Radny zapytał się czy wypowiedzenie jest bezskuteczne. Adwokat 
odpowiedział, że każde pismo wywiera skutek prawny, do czasu 
wyeliminowania go z obrotu prawnego ono mam moc prawną, czyli 
wypowiedzenie biegnie do czasu wykazania niezgodności z prawem. Radny 
Pilarski zwrócił się do Prezesa PUK-u z zapytaniem czy ze względu na podanie 
złej podstawy prawnej pismo zostanie wycofane. Prezes odpowiedział, że nie 
widzi konieczności wycofania wypowiedzenia, na dzień dzisiejszy 
wypowiedzenie biegnie. Zostało 2 miesiące do zakończenia okresu 
wypowiedzenia i w międzyczasie możliwe, że znajdzie się inny lokal 
mieszkalny, który zostanie przydzielony Pani Bialik. Radny Pilarski powiedział, 
że nie jest to działanie zgodne z prawem. Zapowiedział, że pomoże Pani Bialik 
w wystąpieniu na drogę postępowania sądowego.  
 
Pani Bialik zwróciła się z zapytaniem czy mieszkanie, które „znalazła” przy ul. 
Dworcowej będzie mogło być dla niej zakupione. Burmistrz Miasta 
odpowiedział, że niestety nie - ze względów prawnych. Dodał, że dwukrotnie 
było proponowane mieszkanie Pani Bialik, która nie wyraziła zgody na 
zamieszkanie w nich. Pani Bialik powiedziała, że nie było dwukrotnej 
propozycji, znaleziono tylko jedno mieszkanie, na które nie wyraziła zgody.  
Przewodniczący zapytał się czy istnieje możliwość powrotu do zamieszkania na 
wodociągach. Burmistrz odpowiedział, że nie ma takiej możliwości ze 
względów prawnych – ochrona wody.  
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Radny Pilarski powiedział, że na dzień dzisiejszy stan prawny wygląda tak, że 
ma Pani Bialik prawo do lokalu mieszkalnego, natomiast właściciel lokalu ma 
obowiązek respektować przepisy. Zwrócił się do Burmistrza czy na najbliższej 
sesji Burmistrz deklaruje się do przedstawienia projektu uchwały w sprawie 
przeznaczenia środków na zakup lokalu dla Pani Bialik. Burmistrz 
odpowiedział, że tak, ale wysokość środków nie może być za wysoka.  
Pani Bialik zwróciła się z zapytaniem co ma zrobić z uwagi na fakt, że w dniu 
jutrzejszym kończy się umowa w hotelu. Radny Pilarski powiedział, że winna 
się Pani Bialik zwrócić do właściciela o udostępnienie lokalu. 
Burmistrz dodał, że nie ma możliwości zamieszkania w lokalu ze względów 
chociażby takich, że mieszkanie i budowa nie została jeszcze oddana do użytku. 
Radny Pilarski zaproponował, żeby zaplanować środki w wysokości co najmniej 
30.000zł na mieszkanie, bo takie są ceny rynkowe.  
 
Przewodniczący podziękował za rozmowę. 
 
Następnie głos zabrał radny Iwanicki, który powiedział, że do Rady Miejskiej 
wpłynęło pismo mieszkańców ul. Wilczej – Szybów dotyczące wyrażenia zgody 
na sprzedaż działki Panu Jarosowi. Radny odczytał pismo, które złożyli 
mieszkańcy.  
Głos zabrał Pan Jaros, który powiedział, że chciałby zakupić działkę ze względu 
na budynki, które znajdują się przy ul. Szybów. Wjazd od ulicy Wilczej 
odciążyłby te budynki.  
Radny Iwanicki dodał, że pracownik Urzędu Pani Macutkiewicz miała 
sprawdzić na mapie czy działka rozpoczyna się przed przystankiem 
autobusowym czy za. Na mapach widać, że nie wykonano zalecenia. Sekretarz 
dodał, że osoba kserująca mapę źle zaznaczyła na mapie wjazd na działkę.  
Burmistrz powiedział, że pracownik Urzędu niedługo wraca z urlopu, do 20.09. 
przedstawi radnemu wyjaśnienie. 
 
O godz. 16.50 na obrady dotarła radna Kwolek, Przewodniczący powiedział, że 
w sesji uczestniczy 11 radnych.  
 
Radna Szkwarek zwróciła się z zapytaniem czy w związku z powyższym projekt 
uchwały zostanie wycofany. Przewodniczący odpowiedział, że nie został 
wycofany w trakcie zmian do porządku obrad, więc wszystko zależy od 
głosowania.  
 
Ad. 4 
Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Miasta. 
 
Przewodniczący przytoczył stanowisko Komisji Rewizyjnej, która negatywnie 
zaopiniowała skargę Pani Anny Kopocińskiej.  
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Zwrócił się do radnych z zapytaniem czy ktoś ma pytania do przedstawionego 
tematu. 
 
Adwokat Urzędu Pan Robert Greb powiedział, że w projekcie uchwały w 
sprawie rozpatrzenia skargi należy rozszerzyć uzasadnienie uchwały, żeby miało 
było to zgodne z przesłankami formalnymi. 
 
Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała Nr XII/52/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 
września 2007r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny Kopocińskiej na 
działalność Burmistrza Miasta Zawidowa. 
 
Ad. 5 
Informacja z wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2007r.  
 
Radny Pilarski zwrócił się do kierowników jednostek z propozycją, żeby w 
kilku krótkich zdaniach odnieśli się do tego co zrealizowali w I półroczu, czy 
budżety były wystarczające, propozycje na przyszłość. 
 
Dyrektor Przedszkola – Pani Wiesława Młynek powiedziała, że realizacja 
dochodów i wydatków realizowana była zgodnie z planem. Zadania statutowe i 
budżetowe były realizowane w terminie.  
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem czy nie brakuje miejsc w przedszkolu. 
Dyrektor odpowiedziała, że brakuje miejsc w przedszkolu. W niektórych 
grupach jest przekroczona ilość dzieci.  
Radna Szkwarek zwróciła się z zapytaniem czy w przedszkolu są przyjęcia 
dzieci z gmin sąsiednich. Dyrektor odpowiedziała, że są to tylko dzieci 
zamieszkujące na terenie gminy Zawidów. 
 
Kierownik MOPS-u – Pani Anna Kozłowska powiedziała, że Ośrodek wykonuje 
zadania własne gminy jak i zadania zlecone. Omówiła poszczególne zadania 
realizowane przez MOPS.  
 
P.o. Dyrektora Ośrodka Kultury Pani Mirosława Ciereszko powiedziała, że z 
uwagi na objecie stanowiska z dniem 1 września 2007r. nie miała możliwości 
przygotowania się do tematu. W przypadku pytań przygotuje odpowiedzi na 
najbliższą sesję.  
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Dyrektor Zespołu Szkół Pan Mariusz Palka powiedział, że plan finansowy został 
wykonany w wysokości 55% w pierwszym półroczu. Planowane jest zadanie 
inwestycyjne – termomodernizacja szkoły,  ale nie wiadomo czy w tym roku do 
tego zadania gmina podejdzie. Należy również inwestować w budynki szkolne 
przy ul. Szkolnej 6 i 8. 
 
Więcej pytań nie było. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwał: 
 
Projekty uchwał były omawiane na wspólnym posiedzeniach komisji Rady 
Miejskiej.  
 

a) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Zawidowa na rok 2007 

 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym zakupu samochodu 
osobowego – zasadność wydatkowania.  
 
Burmistrz powiedział, że auto przeszło gruntowne badania, przedstawił opinię 
rzeczoznawcy. Zacytował treść opinii - Koszty naprawy przewyższają wartość 
rynkową auta. Burmistrz dodał, że VW zaproponował kupno obecnego auta przy 
zakupie przez gminę nowego auta. W temacie wypowiedział się również 
kierowca samochodu. 
 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem czy jest to diesel czy benzyna. 
Kierowca Urzędu powiedział, że benzyna. 
Burmistrz dodał, że w tej kwocie najbardziej komfortowym autem jest VW.  
 
Radny Gorgolik powiedział, że miały być przedstawione propozycje aut, ich 
cenniki. Sekretarz odpowiedział, że oferty przesłały: VW, Skoda po 100.000zł, 
oraz TOYOTA – powyżej 100.000zł.  
 
Radny Pilarski zwrócił się z zapytaniem czy to jest wyposażenie standardowe 
czy dużo więcej niż standard. Pracownik Urzędu – Pan Wołodkowicz 
powiedział, że jest to wersja bogatsza, ale jest to oferta specjalna przygotowana 
dla Urzędu.  
Radny zwrócił się do kierowcy ile mniej więcej to auto jeszcze przejeździ. Pan 
Wołodkowicz odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. 
Auto wymaga generalnej naprawy.  
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Radny Gorgolik spytał się o badania techniczne auta. Kierowca odpowiedział, 
że są wykonywane na bieżąco.  
 
Radny Dworakowski powiedział, że ze względu na wiek auta jak i przebieg 
(ponad 500.000km) należy zakupić auto.  
 
Radna Kwolek zaproponowała żeby do tematu kupna auta podejść w roku 2008, 
a w roku bieżącym wykonać inne zadania. Burmistrz odpowiedział, że tutaj 
chodzi o bezpieczeństwo kierowcy oraz pasażerów. 
 
Radny Gorgolik poprosił Przewodniczącego o przerwę w celu omówienia 
projektu uchwały i wypracowania stanowisk przez Komisje. 
Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
Po przerwie Przewodniczący zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie wypracowanych stanowisk: 
 
Komisja Budżetu i Finansów: wprowadzić poprawkę do projektu uchwały: w 
par. 2 dział 750 zmniejsza się o kwotę 28.200zł, oraz prosi się Burmistrza o 
przedstawienie dodatkowych ofert innych Marek, a nie tylko VW. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu: jw. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska: jw. 
 
Poddano poprawkę pod głosowanie: 
Za przyjęciem poprawki głosowało: 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się 0 radnych. 
 
Poddano projekt uchwały pod głosowanie po przyjęciu poprawki. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała nr XII/53/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 
września 2007r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa 
na rok 2007.  
 
Radny Pilarski poprosił żeby zaprotokołować, że obecne auto zostało 
przekazane gminie nieodpłatnie, ponieważ radna Panasik twierdzi, że auto 
zostało zakupione. Skarbnik potwierdziła, że auto zostało przekazane gminie 
nieodpłatnie. 
 

b) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania 
kandydatów na ławników. 
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Zgłoszono następujących kandydatów: 
 
W imieniu Burmistrza Miasta kandydata zgłosił Sekretarz Miasta w osobie Pani 
Anny Kozłowskiej – Kierownika MOPS. 
 
Radny Dworakowski zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Kozłowksiej. 
 
Radny Pilarski zgłosił kandydaturę Sekretarza Miasta Marcina Rogackiego. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała nr XII/54/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 
września 2007r. w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania 
kandydatów na ławników.  
 

c) Projekt uchwały w sprawie utrzymania czystości i porządku  
w gminie. 

 
Głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta, który powiedział, że projekt uchwały 
został uzupełniony o minimalną wielkość pojemników na śmieci. Uchwała ta 
nie wprowadza ceny śmieci – cena śmieci ustalana jest odrębną uchwałą. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała nr XII/55/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 
września 2007r. w sprawie przyjęcia regulaminu i porządku w gminie. 
 

d) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej – dz. Nr 319/29 

 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się: 0 radnych. 
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Jest to Uchwała nr XII/56/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 
września 2007r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej. 
 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  
   885/15 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 
Przeciw i wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała nr XII/57/2007 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 10 
września 2007r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej. 

 
f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr  

   718/14 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 0 radnych, 
Przeciw: 11 radnych 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Uchwałę odrzucono. 
 
Ad 7.  
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej. 
 
Radni otrzymali sprawozdanie z zaproszeniem na sesję. Sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8 i Ad. 9 
Interpelacje zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania 
i wnioski.  
 
Interpelacji i wniosków nie złożono. 
 
Zapytania: 
 
Radny Andrzej Pilarski: 
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- odnośnie inwestycji ZUW-u. Jak z odbiorem? Zastępca Burmistrza 
odpowiedział, że wszystko realizowane jest w terminie, wniosek o odbiór 
złożony jest w Inspektoracie Nadzoru Budowlanego, zastrzeżeń do inwestycji 
nie ma.  
- czy w tym roku mamy szansę zrealizować inwestycje zapisane w budżecie? 
Zastępca odpowiedział, że najprawdopodobniej będzie zrealizowane Ostróżno, 
tj. III etap – dokończenie nawierzchni drogi. 
- czy są szanse na rozpoczęcie inwestycji polegającej na adaptacji pomieszczeń 
w Urzędzie? Zastępca Burmistrza odpowiedział, że Urząd czeka na 
dokumentację, która ma być wykonana do końca września 2007r.  
- co z dokumentacją na infrastrukturę sportową? Zastępca Burmistrza 
odpowiedział, że najprawdopodobniej zostanie ogłoszony konkurs na koncepcję 
i dokumentację. 
 
Radny Mirosław Rozmysłowicz: 
- zwrócił się z zapytaniem o ul. Cichą i Wesołą. Odpowiedzi udzielił Prezes 
PUK. Przedsiębiorstwo jest w trakcie wymiany rur. W tym roku temat zostanie 
zamknięty.  
 
Radna Maria Szkwarek: 
- zwróciła się z zapytaniem o oświetlenie ul. Kolejowej. Zastępca Burmistrza 
odpowiedział, że w chwili obecnej zlecono wykonanie mapy do celów 
projektowych. 
 
Radna Janina Kwolek: 
- czy usterki wymienione w piśmie PUK wpływają na pracę oczyszczalni. 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że większość usterek została usunięta,  
zatem żadne usterki (które jeszcze nie zostały usunięte) nie wpływają na pracę 
oczyszczalni.  
 
Radny Andrzej Pilarski: 
- zwrócił się do Prezesa PUK jak wygląda ZUW i obsługa. Prezes PUK 
odpowiedział, że jest tam jednoosobowy nadzór nad ZUW-em, jest to obiekt 
bezobsługowy.  
 
Radny Janusz Dworakowski: 
- zwrócił się z zapytaniem czy istnieje możliwość wykonania myjni aut na 
oczyszczalni ścieków. Prezes odpowiedział, że pomysł jest dobry, koncepcja 
zostanie przeanalizowana. 
 
Zrealizowano porządek obrad. 
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Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 19.00 zamknął 
obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie.  
 
 
         Przewodniczący  
          Rady Miejskiej 
 
          Robert Drabko 


